
L«Escola de M�sica encara est� pendent dels ajuts del 2011

L'Ajuntament d'Olot va aprovar demanar una p�lissa d'1 mili� d'euros pels

pagaments immediats

OLOT| XAVIER VALERI

La regidora d'Ensenyament, N�ria Fit� (CiU), al ple d'ahir, va anunciar que pel curs actual preveu una apor taci�

de la Generalitat molt m�s inferior de l'aprovada ahir per l'escola de m�sica d'Olot i destinada a cobrir la despesa

del curs 2011-12. A petici� de la por taveu del PP, J�lia Sala, el regidor d'Hisenda, Josep Gel�s (CiU), va

assenyalar que Olot encara no ha rebut les quantitats del conveni del 2011, aprovat ahir per unanimitat.

La regidora d'Ensenyament, N�ria Fit� (CiU), va concretar que l'acord entre l'Ajuntament i la Generalitat puja a

354.000 euros (uns 1.300 euros per alumne). En el mateix ple, es va aprovar l'acord per una subvenci� pel

sosteniment de l'Escola de M�sica de 70.380 euros, tamb� del curs 2011-12.

Els convenis van provocar la intervenci� del por taveu d'ERC, Pere G�mez, el qual va demanar un esfor� del

municipi envers l'escola de m�sica similar al que ha fet per les escoles bressol.

La regidora d'Ensenyament N�ria Fit� va contestar "som conscients de la c�rrega de les escoles de m�sica i de

les escoles bressol per a les fam�lies", Va afegir, "ho tindrem en compte perqu� el cost no els sigui superior", .

L'alcalde, Josep Maria Corominas (CiU), va respondre que "l'Escola de M�sica em fa patir". Segons ell, la

complicada situaci� de l'Escola de M�sica deriva del fet que el Govern de l'Estat no ha apor tat 2 par tides

econ�miques destinades al f inan�ament de les escoles infantils a Catalunya.

En el mateix ple l'Ajuntament va aprovar demanar una p�lissa de tresoreria d'un mili� d'euros per l'exercici del

2013. El regidor d'Hisenda, Josep Gel�s (CiU), va assenyalar que la p�lissa est� destinada a cobrir els pagaments

immediats destinats als prove�dors. Segons ell, la ra� de la p�lissa �s l'espera de l'arribada de l'efectiu provinent

del cobrament de l'Impost de B�ns Immobles.

El por taveu del PSC, Jaume Mir, va demanar m�s atenci� en les f inances municipals per no haver de demanar

p�lisses de quantitats tan elevades.
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